
207770

To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl];IESE) BEREDE @ min vws. ni]
From: )
Sent: Thur 4/9/2020 11:52:50 AM

Subject: RE: Mail n.a.v. brandbriefFNV
Received: Thur 4/9/2020 11:52:50 AM

Hal
dank je wel; denk je dat dit helpt voor het overleg straks? Mi misschien eerst ff informeel overleg (mede omdat je er ook

naar verwijst) dan nog eens kijken wat nodig 1s per mail. Is dat iets?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

) .

Onderwerp: Mail n.a.v. brandbriefFNV

HeIEEE

Onderstaand een mailtje n.a.v. de brandbrief. Zelf denk ik dat we toch aandacht moeten vragen voor de onduidelijkheid bij de

richtlijnen voor het gebruik van PBM. Als oplossing voor de schaarste van middelen roepen we op om gepast gebruik volgens de

richtlijnen. We horen nu al enkele weken dat de richtlijnen alleen echt onduidelijk zijn. Vorige week waren jullie daar niet zo

enthousiast over. Ik vrees alleen dat we deze ergens volgende week nog wel weer terug krijgen in het debat.

Groet [AF]

Beste allen,

Deze week is de bijgevoegde van de FNV binnengekomen. Ik deel graag met jullie de belangrijkste punten uit deze brief.

Wekelijks hebben wij informeel overleg met de vakbonden CNV, NU'91, FNV en VenVN en daar horen grotendeels dezelfde

signalen.

Gebrek aan persoonlijke beschermingsmaterialen
De FNV wil voldoende en adequate beschermingsmiddelen voor werknemers in alle sectoren zodat iedereen gezond en veilig kan

werken. De leidraad voor de richtlijnen moet altijd veiligheid zijn in plaats van schaarste. De huidige richtlijnen zijn momenteel

te onduidelijk. De FNV wil daarom deelnemen aan het overleg met het RIVM en de werkgevers over de richtlijnen.

Sociaal dialoog en arbeidsvoorwaarden

De FNV vraagt dringend aandacht voor de arbeidsvoorwaarden en de arbeidsomstandigheden. De werkdruk is door de

coronacrisis nog verder gestegen. De FNV wil een sociaal dialoog tussen werkgevers en werknemers op brancheniveau. De

overheid moet extra middelen beschikbaar stellen zodat werkgevers de lonen kunnen doorbetalen. Werknemers die tijdelijk aan
de slag gaan bij noodvoorzieningen, zoals de zorghotels, moeten kunnen werken volgens de cao die past bij de aard van de

werkzaamheden.

Continuiteit in financiering
De FNV wil harde financieringsafspraken zien met de overheid, zorgverzekeraars, zorgkantoren en gemeenten, zodat zekerheid

gegeven kan worden dat zorgorganisaties overeind blijven en medewerkers hun baan kunnen behouden.

Afgelopen weekend is meer duidelijkheid gekomen over de continuiteitsbijdrage vanuit de zorgfinanciers. Ik hoop dat daarmee

een deel van de zorgen bij de FNV is weggenomen. Dat zullen wij vanmiddag horen in het informele overleg. Als MEVA zullen wij
de arbeidsvoorwaardenkant oppakken. Zij zijn wij bijvoorbeeld aan het uitzoeken hoe de uitleen van personeel het beste

ingeregeld kan worden.

Voor wat betreft de beschermingsmaterialen denk ik niet dat het een goed idee is om vakbonden te betrekken bij het opstellen
van de richtlijnen. Andere vakbonden hebben overigens ook expliciet aangegeven dat zij dit niet willen, omdat zij zich niet willen

committeren aan richtlijnen opgesteld vanuit schaarste. Ik maak me echter wel zorgen over de onduidelijkheid van de richtlijnen
in de praktijk. Dit signaal ontvangen wij vanuit meerdere kanten. Aangezien we oproepen tot gepast gebruik is het wel

noodzakelijk om duidelijkheid te verschaffen. Hebben jullie een idee hoe we dit zouden kunnen doen? Zouden we bijvoorbeeld bij
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de branches kunnen aandringen om ook de bonden te betrekken op dit punt?

van: INEEXENN) IEEE @minvws.nl>

Verzonden: woensdag 8 april 2020 16:19

Onderwerp: vraag

Hoi IEKETNZou je een mail kunnen maken met de 3 vragen van FNV uit de brandbrief en onze antwoorden daarop? Graag dan naar [EEN
ook, zodat zij evt anderen in de lijn EEE hierover kan informeren? Veel dank!

Groet,Bel
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